
ANKETA 2021 – 2022  

Vyhodnocení ankety prezentovaných studií obecního domu a náměstí ve Stráži nad Nisou 

 

Anketu vytvořil a zpracoval Radim Koutník – místostarosta    ve Stráži nad Nisou květen 2022  

 

 

 

 

Vážení strážáci,  

předkládáme Vám vyhodnocení proběhlé ankety občanů Stráže nad Nisou. Základní 

myšlenkou této ankety bylo předložit a prezentovat více architektonických návrhů a tím 

rozvinout veřejnou debatu, jak by mohl v budoucnu vypadat nový obecní dům a náměstí. 

Zapojit do této debaty obyvatele naší obce považuji jako základní krok pro další rozhodování 

zastupitelů obce.   

Děkujeme všem účastníkům za jejich strávený čas, který vložili do vyplnění ankety. 

Obdrželi  jsme  145 dotazníků a nyní si můžete přečíst  jak to vše dopadlo. 

Děkuji za skvělou spolupráci. 

Radim Koutník  -  váš místostarosta  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ANKETA 2021 – 2022  

Vyhodnocení ankety prezentovaných studií obecního domu a náměstí ve Stráži nad Nisou 

 

Anketu vytvořil a zpracoval Radim Koutník – místostarosta    ve Stráži nad Nisou květen 2022  

 

 

 

1. Jste spokojeni se stávající podobou náměstí? 
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2.  Potřebuje obec nový obecní dům se 

společenským sálem? 
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3.  Uvítali byste novou knihovnu s čítárnou? 
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4.  Kde by měl nový obecní dům stát? 

 

 

 

Na náměstí - vedle kostela, místo autobusové zastávky 115 

Na náměstí - v jeho spodní části 8 

Na náměstí - na místě bývalé trafiky, u brány 7 

Nevyplněno 8 

Jiné 7 
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5.  Mělo by být náměstí pěší zónou? 
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6.  Vadí Vám parkování nákladních automobilů 

na náměstí? 
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7.  Na náměstí preferuji? 

 

 

 

Převážně zeleň, dřeviny, záhony, chodníky, lavičky 129 

Dlážděné plochy s jednotlivými dřevinami a záhony 14 

Jiné 2 
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8.  Jaký zajímavý prvek byste na náměstí uvítali? 

 

 

 

Noční scénické osvětlení 
             

13 

Jiné 17 

Nevyplněno 7 

Umělecké dílo 20 

Vodní prvek 88 

 

 

Jiné :  
Noční scénické osvětlení, Umělecké dílo bojím se, že to někdo poničí, kvalitní a udržovaný 

trávník, keře, okrasné stromy, fontánu , žádný velký umělecký monument, 1-2 sochy v parku, 

třeba kašna jako za mého mládí, umělecké dílo. 
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9.  Jaký typ architektury nových staveb byste na 

náměstí umístili? 

 

 

 

Klasická architektura stávajících budov 116 

Moderní architektura 22 

Nevyplněno 7 
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10. Návrh kterého autora se Vám líbil nejvíce? 

 

 

 

Kajetána Všetečky 8 

Luboše Kořínka 4 

Michaely Jirouškové 6 

Nevyplněno 10 

PPS Partman s.r.o. 117 
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11.  Které služby Vám na náměstí chybí?  
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12.  Máte nějaký další návrh? Chybělo něco v 

návrzích nového obecního domu a náměstí? 

• Nová zástavba s obecními byty v prostoru stávající zastávky až po křižovatku. 
Rozmístění  budov dle návrhu pana Kořínka. Obecní bydlení pro mladé rodiny. 
Odpočinkové zóny pro přátelské posezení. Okrasné stromy.  
Prostor pro kulturní akce a setkávání občanů. Ambientní osvětlení.    

• Bankomat 

• Potřebu nového obecního domu nedokáži posoudit. Předložené návrhy nového 
obecního domu podle mě nelze vzájemně posuzovat, protože jejich tvůrci neměli 
stejné zadání. 

• Opravit nebo upravit autobusovou zastávku 

• Společenské prostory pro obecní akce 

• Nový návrh nemám, jen poznámku, aby to pořád bylo místo na setkávání lidí, venku i 
uvnitř budov. Aby se myslelo i na to, že se chceme potkávat a povídat s přáteli a 
dětmi. Aby nevadilo, že děti něco ničí a podobně. Moderní návrh je pěkný, ale sem se 
nehodí. Nekažme tu naši malou obec modernou, která patří do města. Zachovejme 
toho ducha spokojené obce s moderními vymoženostmi.   

•  Vylepšit autobusovou zastávku - nejlépe krytou s možností zakoupení lístků, příp. 
kombinace s bodem 11. 

• Nezastavět zbytečně zeleň, radši přestavět už stojící budovy. 

• Nové osvětlení náměstí. 

• Vítězný návrh by měl počítat s prostorami pro drobnější aktivity - dětské nebo 
umělecké kroužky apod. 

• V rámci studie není řešeno rozšíření ZŠ, která navazuje na náměstí a již nyní 
kapacitně nestačí 

• „Nejde o zajímavý prvek“ nic proti zájmu občerstvování (nahrává to k rošťárnám), ale 

oceňuji v obcích pumpy s pitnou vodou, zvlášť v parných dnech.  

• Rozhodně nedoporučujeme jen moderní architekturu. Ale jako dobré řešení se nám 

jeví použití klasické architektury dle návrhu společnosti PPS Patrman a moderní pro 

sál s kavárnou dle návrhu studenta Kajetána Všetečky. Mimo kostela je na náměstí z 

klasické architektury ještě oblouk. Ten by bylo vhodné nějak více zakomponovat k 

architektuře kostela a případně k návrhu společnosti PPS Patrman. Napadá nás tato 

jedna z možných variant: Zrušit průjezd mezi kostelem a bránou pro vozidla a propojit 

prostor kolem brány s prostorem před kostelem a obecním domem dle návrhu 

společnosti PPS Patrman pěší zónou s parkovou úpravou a případně s uměleckým 

dílem korespondujícím s kostelem. To by samozřejmě vyžadovalo přemístit 

autobusovou zastávku. Mimo zmíněného umístění zastávky v návrhu společnosti 

PPS Patrman, nás napadá jako vhodnější umístění zastávky mezi sál dle návrhu 

studenta Kajetána Všetečky a pobočku Pošty. 

• Vzhledem k tomu, že máme děti, které na náměstí lezou po stromě, napadá mě ještě 

nějaký prvek pro děti na prolézání 

• Hlavně žádné velké stavby, žádný beton místo zeleně na vnitřním ploše náměstí. 

• Aby se na náměstí mohlo zabavit i dítě 

• U cukrárny, na travnaté ploše něco, kde by si mohlo hrát dítě 
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• Neumísťovat herní prvky pro děti, od toho máme přeci hřiště (3x) 

• Prezentace - konečná cena + dodavatel ? 

• Návrh a celkové zpracování projektové dokumentace od společnosti PPS Patrman 

s.r.o. je pro naši obec nejlepší. Velmi citlivé řešení, které vkusně zapadá do celého 

stylu a budov našeho náměstí a přitom zachová tolik využívaný prostor. Rozhodně 

hlasuji za tento návrh. 

• Parkování mimo náměstí - najít místo poblíž na parkoviště 

• Nezakazovat v žádném případě vjezd osobních automobilů na náměstí! Jezdí jich 

tam tak málo, že nemohou vadit! V blízkosti náměstí není žádná větší odstavná 

(parkovací) plocha. 

• Nezakazovat v žádném případě vjezd osobních automobilů na náměstí! Jezdí jich tam 

tak málo, že nemohou vadit! V blízkosti náměstí není žádná větší odstavná 

(parkovací) plocha. 

• S umístěním místo autobusové zastávky, ponechat park v původním rozsahu, 

neubírat zeleň v centrální části 

• Hřiště u kavárny 

• Stomatologická ordinace 

• Zlepšit stav fasád obecních domů, květinová výzdoba na náměstí 

• Náměstí v současné podobě je podle mého názoru odpovídající potřebám vesnice. 

Pokud by se ještě povedla multifunkční plocha na ploše zbouraného objektu u brány, 

bylo by náměstí dokonalé. Nechme zastavěnost náměstí na dalších generacích. My 

jsme už Stráž zastavěli až, až ( není to vždy krása) 


